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S/BR.0002.1.2014        
 

Protokół Nr  I /14 
z I sesji Rady Miejskiej w Rynie 

odbytej w dniach 1 i 3 grudnia  2014 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
                                          1/ w dniu 01.12.2014r. w godz.11:00 do 11:50 
                                          2/ w dniu 03.12.2014r.  w godz.15:00 do 17:04 
 
 
W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 

                            

       Porządek obrad: 

 
1.Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 
2.Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 
3.Złożenia ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 
4.Stwierdzenie prawomocności obrad. (quorum). 
5.Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
6. ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 
 
 
 
Ad. 1 Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Otwarcia I Sesji Rady Miejskiej w Rynie, zwołanej przez Komisarza Wyborczego w Olsztynie, dokonał 
najstarszy wiekiem radny Pan Ryszard Jarosz. 
W sesji uczestniczy 14 radnych; nieobecny Pan S. Suchorowiec. 
 

 
 
Ad.2 Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń      
         o wyborze. 
 
Przewodniczący obrad  - Pan Ryszard Jarosz – poinformował, że zaświadczenia o wyborze zostały 
przesłane wszystkim radnym za pośrednictwem poczty. 
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Ad.3 Złożenia ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 

Pan Ryszard Jarosz – najstarszy wiekiem radny – poinformował, że art. 23a. ustawy o samorządzie 
gminnym stanowi, że: 
-  przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
- ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i 
wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: «Tak mi dopomóż 
Bóg.» 
Najstarszy wiekiem radny Pan Ryszard Jarosz  odczytał rotę ślubowania następującej treści: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
Następnie prowadzący obrady wyczytywał kolejno radnych, którzy powstając złożyli ślubowanie. 
Ślubowanie złożyło 14 radnych, bez radnego Pana Sławomira  Suchorowca.  
 
Na sesję przybył radny Pan Sławomir  Suhorowiec. W sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
W związku z przybyciem na sesję Pan S. Suchorowca Przewodniczący obrad Pan Ryszard Jarosz  
odczytał rotę ślubowania następującej treści: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
 
Pan S. Suchorowiec złożył ślubowanie. 
 
 

Ad.4 Stwierdzenie prawomocności obrad. (quorum). 

Przewodniczący obrad stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 15 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Przewodniczący obrad przedstawił porządek sesji : 

1.Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej w Rynie. 

2.Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze. 

3.Złożenia ślubowania przez radnych Rady Miejskiej w Rynie. 

4.Stwierdzenie prawomocności obrad. (quorum). 

        5.Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 

6.Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 

 

Przewodniczący obrad zapytał o propozycje zmian do przedstawionego porządku. 

Radni nie zgłosili zmian do przedstawionego porządku obrad. 

 
Ad.5 Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 

Przewodniczący obrad – Pan Ryszard Jarosz zaproponował przyjęcie następującego regulaminu 
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej: 
 
„1.Przewodniczący obrad zapewnia tajność głosowania poprzez zainstalowane na sali kabiny do   
   głosowania  i wyposażenie komisji skrutacyjnej w podręczną urnę do wrzucania głosów. 

 

2. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana spośród radnych, składająca się z   
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    trzech osób z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.  
3. Komisja skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia  sposób głosowania i  
    przeprowadza je, wyczytując radnych z listy  obecności.  
4. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart opatrzonych pieczęcią  rady.  
5. Nazwiska umieszcza się na kartach  - w kolejności alfabetycznej. 
6. Przy nazwisku kandydata którego się popiera ( w kratce ) stawia się znak:  „X” . 
7 W przypadku zgłoszenia jednego kandydata głosuje się stawiając znak „X „ w kratce oznaczonej    
   słowem  „ TAK”  lub „ NIE” . 
8. W przypadku umieszczenia na karcie więcej niż jednego znaku „X” lub  nie umieszczenia znaku   
    „X” przy żadnym nazwisku głos jest nieważny. 
9. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji.  
10.Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół, podając wynik    
    głosowania.  
11.Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do  protokołu sesji.” 
 
Przewodniczący obrad – Pan Ryszard Jarosz – poddał pod głosowanie powyższy regulamin. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska opowiedziała się jednogłośnie, 
za przyjęciem regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej, w obecności 15 radnych, 
 
Przewodniczący Obrad – Pan Ryszard Jarosz poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji 
skrutacyjnej. 
 
1/ Pani Jolanta  Kołakowska zgłosiła Panią Joannę Kryńską- Cieśla 
2/ Pan Krzysztof Jarosz zgłosił Panią Alinę Jucewicz 
3/ Pan Andrzej Jarmołowicz zgłosił Pana Stanisława Kożuszko 
4/ Pan Juliusz Brant zgłosił Pana Adama Majgiera 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszystkie zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 
 
1/ Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  kandydaturę Pani Joanny Kryńskiej-Cieśla. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 10 radnych. 
2/ Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  kandydaturę Pani Aliny Jucewicz. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 12 radnych. 
3/ Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 12 radnych. 
4/ Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  kandydaturę Pana Adama Majgiera. 
    Za powyższą kandydaturą głosowało 5 radnych. 
 
Wobec powyższego głosowania w skład komisji skrutacyjnej weszli: 
1/ Pani Joanna Kryńska-Cieśla 
2/ Pani Alina Jucewicz 
3/ Pan Stanisław Kożuszko. 
 
Wybrane osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący Obrad – Pan Ryszard Jarosz poprosił o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
1/ Pan Krzysztof Jarosz zgłosił Pana Michała Szczebiota 
2/ Pan Juliusz Brant  zgłosił Pana Jarosława Filipka 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 



4 

 

 
Przewodniczący obrad zarządził 10 minutową przerwę w obradach  w celu przygotowania kart do 
głosowania. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Stanisław Kożuszko przypomniał zasadę głosowania. 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.  
 
Przewodniczący Obrad  zarządził przerwę w obradach dla przeliczenia głosów. 

 
Po przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Stanisław Kożuszko odczytał protokół z 
przeprowadzonego tajnego głosowania, w wyniku którego : 

 
1/  Pan Jarosław   Filipek otrzymał  5 głosów 
2/  Pan Michał Szczebiot otrzymał 10 głosów 

 
Wobec powyższego Przewodniczącym Rady Miejskiej został wybrany Pan Michał Szczebiot, 
który uzyskał 10 głosów tj. bezwzględną większość. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej, karty z głosowania – stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego 
protokółu. 
 
Przewodniczący Obrad - odczytał treść uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady 
Miejskiej i poddał ją pod głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały opowiedziało się 10 radnych; 
przeciw- nie było; wstrzymujących się nie było. 
 
Uchwała Nr I/1/14 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie stanowi załącznik nr 
4 do niniejszego protokółu. 
 
 
Przewodniczący Obrad Pan Ryszard Jarosz przekazał prowadzenie dalszej części obrad 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Rynie - Panu Michałowi Szczebiot. 
 
                                                                                       
                                                                                       Przewodniczący Obrad 
 
                                                                                             Ryszard Jarosz         
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot podziękował za zaufanie. Podkreślił, że będzie 
pełnił funkcję przewodniczącego, jak najlepiej potrafi. 
 
 

Ad. 6 Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta i Gminy Ryn. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot  poprosił  – Pana Józefa Karpińskiego 

Burmistrza Miasta i Gminy Ryn o złożenie ślubowania. 

 
 
 
 
Pan Józef Karpiński – złożył ślubowanie następującej treści: 
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„  Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy Ryn,  
uroczyście ślubuję, 

       że dochowam wierności prawu,  
a powierzony  mi  urząd sprawować będę  

 tylko dla dobra   
          publicznego i pomyślności  mieszkańców  

   miasta  i  gminy.”   
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot  poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków. 
 
 
Pan Ryszard Jarosz stwierdził, że w związku z opóźnieniem ogłoszenia wyników wyborów przez 
Państwową Komisję Wyborczą opóźniła się pierwsza sesja, opóźniło się funkcjonowanie Rady, 
wyłonienie Przewodniczącego Rady, Wiceprzewodniczącego oraz składów stałych komisji Rady, 
opóźniło się podjęcie innych spraw niezbędnych do normalnego funkcjonowania gminy. 
W związku z powyższym zgłosił wniosek o przerwę w obradach sesji do 3 grudnia 2014r., do 
godz.15:00. Jednocześnie zaproponował następujący porządek sesji po przerwie: 
      7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
                1/ zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 
                2/ przeprowadzenie głosowania tajnego, 
                3/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.  
     8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                                 
     9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.     
    10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady:                                 
              - Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki, 
              - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 
             - Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
    11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących  stałych Komisji Rady.                                                                                        
    12. Podjęcie uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
          odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn. 
   13. Sprawy różne. 
   14. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Pan Jarosław Filipek stwierdził, że proponowany porządek zawiera mnóstwo uchwał, które nie dotarły 
do radnych, a nad którymi radni mają głosować już za dwa dni. Dodał, że należałoby zrobić 
odpowiednio długą przerwę, aby wszyscy mogli zapoznać się z projektami uchwał i świadomie nad 
nimi głosować. 
 
Pan Adam Majgier zapytał, w którym punkcie obrad aktualnie się znajdujemy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot odpowiedział, że w wolnych wnioskach. 
 
Pan Juliusz Brant podkreślił, że Rada nie głosowała porządku , w którym znajdowałyby się wolne 
wnioski, a mimo to Pan Ryszard Jarosz takie wnioski składa. 
  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie wniosek o  Ryszarda 
Jarosza o przerwanie obrad sesji w dniu dzisiejszym i dokończenie jej w dniu 3 grudnia o godz.15:00. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za zarządzeniem przerwy w obradach do 3 grudnia 
godz.15:00 opowiedziało się 10 radnych; przeciw – 5 radnych; wstrzymujących się nie było. 
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Pan Jarosław Filipek poprosił Panią radcę prawną, aby wyjaśniła, czy uchwały podjęte przez Radę  
3 grudnia będą ważne. Bo, on ma wątpliwości z uwagi na to, że radni nie otrzymali materiałów na 7 
dni przed sesją. 
 
Pani Teresa Dąbrowska – Radca Prawny – wyjaśniła, że dzisiejszą sesję, zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym i kodeksem wyborczym zwołał Komisarz Wyborczy, który ustali porządek 
obrad sesji. Z chwilą wyboru Przewodniczącego Rady sesja wygląda tak , jak inna sesja. To znaczy, 
że można zmienić porządek obrad, można przenieść ją na inne posiedzenie, ponieważ tak stanowi 
statut gminy. W związku z tym , każdy z Radnych, Burmistrz miał prawo o to wnioskować. Z chwilą 
przegłosowania wniosku i uzyskania bezwzględnej większości głosów ( 8 głosów) jest to jak 
najbardziej legalne. Odnośnie projektów uchwał podkreśliła, że tylko jedna uchwała dotycząca stawek 
za wodę i ścieki wymaga zapoznania się. Pozostałe uchwały dotyczące wyboru komisji, 
przewodniczących można zrobić od razu i są  rady, które robią na pierwszej sesji. 
W sytuacji, gdy jest uchwała wymagająca analizy, powinna ona trafić do radnych w taki sposób, aby 
mogli zapoznać się z jej treścią. 
 
Pan Adam Majgier poprosił o dostarczenie porządku obrad dalszej części sesji w dniu 3 grudnia. 
 
Pan Jarosław Filipek zapytał, skąd ten pośpiech, aby ponownie spotykać się za dwa dni. 
 
Pan Józef Karpiński - Burmistrz – wyjaśnił, że do końca roku musi zostać uchwalony budżet gminy. 
Ale  nie można pracować nad budżetem dopóki nie ma komisji rady. Stąd ten pośpiech. Wyniki 
wyborów zostały ogłoszone z opóźnieniem i wszystko przesunęło się w czasie. A harmonogram 
uchwalania budżetu jest niezmienny. Zgodnie z nową ustawą o finansach publicznych budżet 
powinien zostać uchwalony do końca roku. Inaczej gmina działa na projekcie i RIO kwestionuje takie 
rozwiązania. Procedura wyborcza przesunęła również w czasie podjęcie uchwały o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków . Ustawa określa, tryb ustalania taryf.  
Okres podjęcia uchwały upływa 5 grudnia. 
 
Pan Juliusz Brant zauważył, że poruszane są obecnie wolne wnioski, ale Rada nie przegłosowała 
takiego punktu. Stwierdził, że wypadałoby, aby to zostało przegłosowane.  
 
Pani Teresa Dąbrowska – Radca Prawny – odpowiedziała, że jest to uregulowane w statucie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot przekazał Radnym zaproszenie na I 
Międzynarodową Konferencję: Zakon Krzyżacki – dziedzictwo historyczne i kulturowe a  
teraźniejszość, która odbędzie się w dniach 4 - grudnia 2014 r. na Zamku w Rynie o godz. 15:00. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot ogłosił przerwę w obradach do 3 grudnia do 
godz.15:00. 
 
 
Po przerwie:   3 grudnia godz.15:00. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot przywitał wszystkich obecnych na kolejnej 
części I sesji Rady Miejskiej.  
 
Poddał pod głosowanie porządek następujący porządek obrad: 
 
7.Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
                1/ zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 
                2/ przeprowadzenie głosowania tajnego, 
                3/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                                 
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9.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.     
10.Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady:                                 
              - Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki, 
              - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 
             - Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących  stałych Komisji Rady.                                                                                        
12 Podjęcie uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
           odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie posiedzenia. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, w obecności 
15 radnych. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 
Michał Szczebiot zaproponował następujący regulamin wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej: 
 
„1.Przewodniczący obrad zapewnia tajność głosowania poprzez zainstalowane na sali kabiny do   
   głosowania  i wyposażenie komisji skrutacyjnej w podręczną urnę do wrzucania głosów. 
2. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana spośród radnych, składająca się z   
    trzech osób z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.  
3. Komisja skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia  sposób głosowania i  
    przeprowadza je, wyczytując radnych z listy  obecności.  
4. W głosowaniu tajnym radni głosują za pomocą kart opatrzonych pieczęcią  rady.  
5. Nazwiska umieszcza się na kartach  - w kolejności alfabetycznej. 
6. Przy nazwisku kandydata którego się popiera ( w kratce ) stawia się znak:  „X” . 
7 W przypadku zgłoszenia jednego kandydata głosuje się stawiając znak „X „ w kratce oznaczonej    
   słowem  „ TAK”  lub „ NIE” . 
8. W przypadku umieszczenia na karcie więcej niż jednego znaku „X” lub  nie umieszczenia znaku   
    „X” przy żadnym nazwisku głos jest nieważny. 
9. Kart do głosowania nie może być więcej niż radnych obecnych na sesji.  
10.Po przeliczeniu głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje protokół, podając wynik    
    głosowania.  
11.Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik do  protokołu sesji.” 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał po głosowanie powyższy regulamin. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania regulamin został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu Komisji Skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pani Alina Jucewicz zgłosiła Panią Elżbietę Laskowską. 
Pan Krzysztof Jarosz zgłosił Pana Andrzeja Jarmołowicz. 
Pani Jolanta Kołakowska zgłosiła Pana Stanisława Kożuszko. 
 
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: 
1/ Pani Elżbieta Laskowska 
2/ Pan Andrzej Jarmołowicz 
3/ Pan Stanisława Kożuszko. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych 
powołała Komisję Skrutacyjną w powyższym składzie. Komisja Skrutacyjna wybierze spośród siebie 
Przewodniczącego. 
 
 
Ad.7  Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 
 
1/ zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
             
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pan Ryszard Jarosz zgłosił kandydaturę Pani Aliny Jucewicz. 
Pan Juliusz Brant zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Filipka. 
 
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
2/ przeprowadzenie głosowania tajnego 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot zarządził przerwę w obradach celem 
przygotowania przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych 
opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał serdecznie radnego Pana Stanisława Bojarskiego – 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  biorącego udział w sesji. 
 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Stanisław Kożuszko przypomniał zasadę głosowania. 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  zarządził przerwę w obradach dla przeliczenia głosów. 

 
Po przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Stanisław Kożuszko odczytał protokół z 
przeprowadzonego tajnego głosowania, w wyniku którego : 
 
1/ Pan Jarosław Filipek  otrzymał  5 głosów 
2/ Pani Alina Jucewicz   otrzymała 10 głosów. 
 
Wobec powyższego Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej została wybrana Pani Alina Jucewicz, 
która uzyskała 10 głosów tj. bezwzględną większość. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej, karty z głosowania – stanowią załączniki nr 5 i 6 do niniejszego 
protokółu. 
 
Pani Alina Jucewicz podziękowała za zaufanie. Podkreśliła, że będzie starała się swoje obowiązki 
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wykonywać, jak najlepiej potrafi. 
 
3/ podjęcie uchwały stwierdzającej wybór 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - odczytał treść uchwały stwierdzającej wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej i poddał ją pod głosowanie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie w obecności 
15 radnych.  
Uchwała Nr I/2/14 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                                 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poinformował, że zawiązał się „Klub Radnego  
Razem”, w związku z tym przedstawiciel tego klubu, na mocy ustawy, ma zapewnione jedno miejsce 
w składzie Komisji Rewizyjnej.  
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącego Klubu Pana Juliusza Branta 
o zgłoszenie przedstawiciela. 
 
Pan Juliusz Brant poinformował, że on jest przedstawicielem klubu do Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur do składu 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Pan Jarosław Filipek zgłosił kandydaturę Pana Adama Majgiera. 
Pani Alina Jucewicz zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza. 
Pan Krzysztof Jarosz zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko. 
Pan Stanisław Kożuszko zgłosił kandydaturę Pana Andrzeja Jarmołowicza. 
Pani Elżbieta Laskowska  zgłosiła Pana Romana Szewczyka.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych 
opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
1/ Pan Adam Majgier                - za   5 głosów; przeciw – 8 głosów; 2 głosy wstrzymujące się 
2 /Pan Krzysztof Jarosz            - za 10 głosów; przeciw – 3 głosów; 2 głosy wstrzymujące się 
3/ Pan Stanisław Kożuszko      - za  10 głosów; przeciw – 0 głosów; 5 głosów wstrzymujących się 
4/ Pan Andrzej Jarmołowicz     - za  10 głosów; przeciw – 0 głosów; 5 głosów wstrzymujących się 
5/ Pan Roman Szewczyk         - za  11 głosów; przeciw – 0 głosów; 4 głosy wstrzymujące się 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w składzie: 
1/ Pan Juliusz Brant 
2/ Pan Krzysztof Jarosz             
3/ Pan Stanisław Kożuszko      
4/ Pan Andrzej Jarmołowicz      
5/ Pan Roman Szewczyk          
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie w obecności 
15 radnych.  
Uchwała Nr I/3/14 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.     
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.     
 
Pan Jarosław Filipek zgłosił kandydaturę Pana Juliusza Branta. 
Pan Stanisław Kożuszko zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
 
1/ Pan Juliusz Brant                  - za 5 głosów; przeciw – 10 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
2/ Pan Krzysztof Jarosz            - za 10 głosów; przeciw – 3 głosy; 2 głosy wstrzymujące się 
 
W związku z powyższym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej wybrano Pana Krzysztofa Jarosza. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej ( Pana Krzysztofa Jarosza ). 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie w obecności 
15 radnych.  
Uchwała Nr I/4/14 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokółu. 

 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady:                                 
       
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot - przypomniał, że w poprzedniej kadencji, 
oprócz Komisji Rewizyjnej, funkcjonowały trzy komisje: 
     1/  Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
     2/  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
     3/  Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
 
Pan Adam Majgier poinformował, że chciałby zapisać się do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
Poprosił o wyjaśnienie, czy jest ważne ślubowanie złożone przez radnego Pana Suchorowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot zarządził przerwę w obradach celem 
zadeklarowania się radnych do pracy w poszczególnych komisjach rady. 
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Po przerwie: 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby funkcjonowały następujące komisje : 
1/ Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki, 
2/ Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, 
3/ Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w nazwy komisji. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska , jednogłośnie w obecności 15 radnych, 
opowiedziała się za funkcjonowaniem w/w komisji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej , zgodnie ze złożonymi deklaracjami radnych, przedstawił projekt 
uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych : 
 
      1.Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki w składzie: 

1) Andrzej        Jarmołowicz         6)  Elżbieta      Laskowska 
2) Krzysztof     Jarosz                   7) Jarosław     Filipek    
3) Stanisław     Kożuszko             8)  Adam         Majgier 
4) Roman         Szewczyk            9)  Ireneusz     Nieckarz 
5) Ryszard       Jarosz                10)  Sławomir    Suchorowiec 

 
2. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  w składzie: 

1) Jolanta         Kołakowska          6) Ireneusz     Nieckarz 
2) Alina            Jucewicz               7) Adam          Majgier            
3) Joanna         Kryńska-Cieśla 
4) Elżbieta        Laskowska 
5) Sławomir      Suchorowiec 

 
       3. Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia  w składzie: 

1) Ryszard         Jarosz 
2) Joanna           Kryńska-Cieśla 
3) Jolanta           Kołakowska 
4) Jarosław         Filipek 
5) Juliusz            Brant  

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady oraz ich składów osobowych. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska , jednogłośnie w obecności 15 radnych, 
opowiedziała się za podjęciem powyższej uchwały. 
 
Uchwała Nr I/5/14 w sprawie powołania stałych Komisji Rady oraz ich składów osobowych stanowi  
załącznik  nr 10 do niniejszego protokółu. 
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Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących  stałych Komisji Rady.                                                                                        
 
 
1/ Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki. 
 
Pani Alina Jucewicz zgłosiła kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko. 
Pan Adam Majgier zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Filipka. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
 
1.Pan Stanisław Kożuko           - za 10 głosów; przeciw – 5 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
2.Pan Jarosław Filipek              - za  5  głosów; przeciw – 10 głosów;0 głosy wstrzymujące się 
 
W związku z powyższym Przewodniczącym Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki wybrano Pana Stanisława Kożuszko. 
 
2/  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
 
Pani Joanna Kryńska – Cieśla zgłosiła kandydaturę Pani Jolanty Kołakowskiej. 
Pan Ireneusz Nieckarz zgłosił kandydaturę Pana Adama Majgiera. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
 
1. Pani Jolanta Kołakowska   - za 10 głosów; przeciw – 5 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
2. Pan  Adama  Majgier         - za  5  głosów; przeciw – 9 głosów;  1 głos wstrzymujący się 
 
W związku z powyższym Przewodniczącym Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu wybrano Panią Jolantę 
Kołakowską. 
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3/  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o zgłaszanie kandydatur na  
     Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia.    
 
Pani Jolanta Kołakowska zgłosiła kandydaturę Pani Joanny Kryńskiej-Cieśla. 
Pan Jarosław Filipek zgłosił kandydaturę Pana Juliusza Branta. 

 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów. 
 
Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedziała się za zamknięciem listy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie zgłoszone kandydatury. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali : 
 
1.Pani Joanna Kryńska-Cieśla - za 10 głosów; przeciw – 5 głosów; 0 głosów wstrzymujących się 
2.Pan Juliusz Brant                  - za  5  głosów; przeciw – 10 głosów;0 głosy wstrzymujące się 
 
W związku z powyższym Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia wybrano Panią Joannę Kryńską -Cieśla. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska , jednogłośnie w obecności 15 radnych, 
opowiedziała się za podjęciem powyższej uchwały. 
 
Uchwała Nr I/6/14 w sprawie  wyboru Przewodniczących stałych Komisji Rady stanowi załącznik  nr 
11 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe       
           odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn. 
 
Pan Jarosław Filipek złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 
uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
obowiązujących na terenie Gminy Ryn z uwagi na fakt, że projekt uchwały został dostarczony radnym  
w dniu dzisiejszym i nie było możliwości przeanalizowania projektu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez Pana Jarosława Filipka. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem wniosku opowiedziało się 5 radnych; przeciw  
- 10 radnych; wstrzymujących się nie było. 
Wobec powyższego wniosek został odrzucony. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot zarządził przerwę w obradach celem 
zaopiniowania przez Komisję  Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki projektu 
uchwały w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
obowiązujących na terenie Gminy Ryn w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe       
odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn. 



14 

 

 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poprosił o opinię Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki w sprawie projektu uchwały dotyczącego taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy 
Ryn. 
 
Przewodniczący Komisji Pan Stanisław Kożuszko poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązujących 
na terenie Gminy Ryn.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za – podjęciem uchwały opowiedziało się 9 radnych; 
przeciw – 6 radnych; wstrzymujących się nie było. 
Wobec powyższego uchwała została podjęta 
 
Uchwała Nr I/7/14 w sprawie  w sprawie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków obowiązujących na terenie Gminy Ryn stanowi załącznik  nr 12 do 
niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.13  Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot poinformował, że: 
1/ radni, którzy chcą, aby  diety były przekazywane na ich konto proszeni są o złożenie stosownego   
    wniosku w księgowości 
2/ diety za posiedzenia w dniu 1 i 3 grudnia dostępne będą w kasie Urzędu. 
 
Pan Józef Karpiński – Burmistrz MiG – złożył wszystkim radnym gratulacje z okazji wyboru na 
radnego, z okazji złożenia ślubowania. Panu Stanisławowi Bojarskiemu pogratulował wyboru na 
stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Giżycku. 
 
Panu Stanisław Bojarski – Radny Powiatu – również pogratulował radnym. Wyraził nadzieję, że 
programy wyborcze będą wspólnie realizowane dla dobra ogółu mieszkańców, dobra gminy. 
Podkreślił, że na pewno wszyscy będą budowali ciepło, które daje siłę do przezwyciężenia wszelkich 
trudności. Zaapelował o nawiązanie współpracy z Radą Powiatu. Przypomniał, że na terenie Gminy 
istnieje ośrodek wypoczynkowy, w którym dla dobra wspólnego wiele można zrobić. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot podkreślił, że wszyscy wiedzą, że zgoda 
buduje. Podkreślił, że współpraca z Powiatem Giżycko będzie kontynuowana. Wykonanych zostało 
już kilka wspólnych inwestycji tj. inwestycje drogowe. Być może uda się coś postanowić w sprawie 
budynku po byłej szkole w Sterławkach Wielkich. Podziękował Panu Stanisławowi Bojarskiemu za 
ciepłe słowa. 
 
Panu Stanisław Bojarski – Radny Powiatu – stwierdził, że sprawa budynku w Sterławkach Wielkich 
nie jest zamknięta. Przedstawił główne działania powiatu w najbliższej kadencji :  podnoszenie na 
wyższy poziom lecznictwa w powiecie; rozbudowa oddziału zakaźnego; sprowadzanie nowoczesnego 
sprzętu do szpitala; podnoszenie na wyższy poziom szkolnictwa w szkołach ponadgimnzajalnych; 
podnoszenie wiedzy nauczycieli; poprawa infrastruktury; ścisła współpraca z powiatami 
sąsiadującymi. 
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Pan Adam Majgier zapytał, czy ślubowanie radnego jest  ważne w przypadku gdy nie została mu 
przedstawiona pełna formułka. 
 
Pani Teresa Dąbrowska – radca prawny – odpowiedziała, że ślubowanie jest ważne. Treść 
ślubowania jest zamieszczona w ustawie o samorządzie gminnym i jest tam wyraźnie napisane, jak 
ono ma wyglądać. Prawo ogłoszone uważa się, że jest znane. Ważne jest to, że radny złożył 
ślubowanie. W związku z tym Pan radny może brać udział w pracach rady. 
 
Pan Adam Majgier zwrócił się z prośbą, aby na przyszłość wcześniej dostarczać materiały na sesję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot stwierdził, że następnym razem wszystkie 
terminy zostaną dochowane. 
 
 
Ad.14  Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Szczebiot 
zamknął I sesję Rady Miejskiej w Rynie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
Bożena Dybała                                                                         Michał   Szczebiot 
 


